
På Social- og Arbejdsmarkedsudvalgets møde den 17. 
april 2023 spurgte Marie-Louise Jørgensen (F) til 
medarbejdere til kommunens sommerkolonier 
 

 

Spørgsmål 
Marie-Louise Jørgensen (F) spurgte til, om kommunen havde overvejet at 

tænke ledige i Jobcentret ind i de manglende medarbejdere til kommunens 

sommerkolonier. 

 

 

 

 

Svar 
Jobcentret og Center for Kultur og Fritid havde efterfølgende en dialog om 

mulighederne, hvor det blev klarlagt, at der ikke var tale om ansættelser 

men frivilligt arbejde, som er honorarlønnet i de dage kolonierne bliver 

afviklet, og som jobcentret ikke har mulighed for at anvise til.  
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